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Μέλη του δημοτικού
συμβουλίου Πάφου ζητούν
επανεξέταση του θέματος
και δηλώνουν ότι από τα

σχέδια που τους
παρουσιάστηκαν δεν είχαν

εκτιμήσει τις επιπτώσεις
στην εικόνα της περιοχής

Αστοχίες ια σκιάδια λέει και to EM
Εντείνονται οι αντιδράσεις φορέων και παραγόντων στην Πάφο για τα σκιάδια που κατασκευάζονται μπροστά
από τα διατηρητέα κτήρια στο λιμανάκι της Κάτω Πάφου Το ΕΤΕΚ χαρακτηρίζει αστοχίες τις κατασκευές

ΓΡΑΦΕΙ ΚΩΣΤΑΣ ΝΑΝΟΣ

Συνεχίζονται

οι αντιδράσεις
πολιτών και μελών του
Δημοτικού Συμβουλίου Πάφου
για τις κατασκευές σκιαδίων

μπροστά από τα κτήρια της Αρχής
Λιμένων στο λιμανάκι Την
επανεξέταση του θέματος από το
Δημοτικό Συμβούλιο ζήτησαν οι
επικεφαλής των Δημοτικών Ομάδων
της ΕΔΕΚ κα του ΑΚΕΛ Οι κ Βάσος
Δημητρίου και Κώστας Δίπλαρος
υποστήριξαν ότι οι κατασκευές
επιδείνωσαν την εικόνα της περιοχής
και δεν τη βελτίωσαν Την ανάγκη
επανεξέτασης των σκιαδίων ζήτησε
και ο δημοτικός σύμβουλος Ανδρέας
Χρυσάνθου.Όταν ολοκληρωθεί το
έργο υποστήριξε θα μπορεί να γίνει
καλύτερη αξιολόγησή του και να
εκτιμηθεί η επιβάρυνση που
προκαλεί ο τύπος των σκιαδίων

Παρέμβαση ΕΤΕΚ
Αστοχίες χαρακτήρισε ο γραμματέας
του ΕΤΕΚ Γιάννης Κουτσόλαμπρος τα

σκιάδια μπροστά από τα κτήρια της
Αρχής Λιμένων στο λιμανάκι
Πρόκειται όπως ανέφερε για
κατασκευές τύπου κουτιού που
έγιναν με υλικά που εμποδίζουν τη
διαφάνεια προς το κάστρο και προς
τα διατηρητέα κτήρια Σημείωσε ότι
θα έπρεπε να γίνουν πιο ελαφριές
κατασκευές που να αφήνουν και
μεγαλύτερη θέαση προς το κτήριο
Όπως είπε ο κ Κουτσόλαμπρος το
θέμα απασχόλησε το ΕΤΕΚ το οποίο
θεωρεί πως ο ενδιάμεσος χώρος
που αφέθηκε μεταξύ των κτηρίων
και των σκιαδίων επιδεινώνει την
επιβάρυνση και την εικόνα Ιδιαίτερα
μελανό σημείο πρόσθεσε είναι η
απουσία δημόσιας παρουσίασης των
σχεδίων

Υπομονή
Ο δήμαρχος Πάφου Φαίδωνας
Φαίδωνος σχολιάζοντας τις
αντιδράσεις ανέφερε ότι θα πρέπει
να ολοκληρωθούν οι κατασκευές και
να φύγουν τα κιγκλιδώματα ώστε να
γίνει καλύτερη εκτίμηση της εικόνας
που διαμορφώνεται Η σύγκριση

0 δήμαρχος
Πάφου
συστήνει
υπομονή να

ολοκληρωθεί
το έργο και να

συγκριθεί με
την εικόνα
πριν τις
κατεδαφίσεις

πρόσθεσε θα πρέπει να γίνει με το τι
υπήρχε στην περιοχή πριν
κατεδαφιστούν τα προηγούμενα
σκιάδια Υποστήριξε επίσης ότι ο
δήμος δεν μπορεί να αρνηθεί στην
Αρχή Λιμένων να αξιοποιήσει αυτά τα
κτήρια όμως πρόσθεσε τέθηκαν
περιορισμοί Ανέφερε επίσης ότι οι
κατασκευές που γίνονται στον
υπαίθριο χώρο είναι του δήμου ο
οποίος θα εισπράττει τα τέλη
ενοικίασης και γΓ αυτό καλύπτει και το
κόστος κατασκευής των σκιαδίων Η
απόσταση από τα κτήρια είπε έγινε
κατόπιν υπόδειξης των μελετητών οι
οποίοι υποστηρίζουν ότι στα
διατηρητέα κτήρια οι πρόσθετες
κατασκευές γίνονται σε απόσταση Ο

δήμαρχος Πάφου τόνισε ότι οι
πρόσθετες κατασκευές επιβαρύνουν
την εικόνα στην περιοχή όμως όπως
είπε είναι αναγκαίες για την
αξιοποίηση των κτηρίων Δήλωσε
ακόμη πως όταν ολοκληρωθούν οι
κατασκευές θα αξιολογηθούν και αν
πράγματι επιβαρύνουν τόσο πολύ την
εικόνα της περιοχής θα γίνουν
τροποποιήσεις
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